
34 V e n n e n

Hvorfor virket det 
ikke? Jeg føler meg 

fortsatt syk!

Når vil Papai gi oss en 
velsignelse?
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Nå er det tid 

for å hvile, slik 
at dere kan bli 

bedre.

Noen dager senere …

Hvordan føler  
du deg?

Snart. Bror Ramos er på 
vei for å hjelpe.

Vær tålmodig. Noen ganger tar 
Herrens velsignelser tid. Men jeg vet 

at han besvarer våre bønner.

Dårlig.

Jeg også.

Jeg føler meg så bra i dag! 
Jeg er så glad for at vår 

himmelske Fader hjalp oss å 
bli bedre.

Jeg også. Jeg er 
takknemlig for 
prestedømmet!

MARGO og 

PAOLO


